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La Cerdanya estudia el potencial d'habitatge 

que pot oferir a les persones que hi vulguin 

viure tot l'any  

L'inventari té l'objectiu de donar resposta a com encarar el 
futur de la comarca en aquesta matèria  

Martinet va acollir la jornada sobre la problemàtica de l'habitatge al Pirineu | ACN 

El Consell Comarcal de la Cerdanya, juntament amb els ajuntaments i els 
arquitectes comarcals, estan estudiant el potencial d'habitatges que la comarca 
pot oferir a les persones que hi vulguin viure tot l'any. Per això, s'està fent un 
inventari de terrenys on es pugui construir pisos de protecció oficial, els 
habitatges d'aquest tipus que estiguin buits i d'altres que estiguin tancats, 
perquè necessiten ser rehabilitats o no s'estiguin utilitzant. 

El president del Consell, Isidre Chia, ha detallat com es preveu tenir enllestit 
l'inventari durant el primer trimestre de l'any que ve amb l'objectiu que aquest 
permeti valorar com es vol encarar el futur de la comarca. Chia, també alcalde 
de Bolvir, ha indicat la seva intenció de construir una desena d'habitatges de 
protecció oficial durant aquest mandat. 

 


